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Interpelace 

Vážený pane předsedo, 

Výbory a  komise jsou poradními orgány  ZMČ a RMČ Prahy 5.  Zastupitelé a radní  mají možnost 

přihlédnout při svém  rozhodování  v odborných věcech k názoru komisí a výborů, protože se 

předpokládá, že tyto orgány samosprávy jsou složeny z odborníků  na danou problematiku.   Dalo by 

se tak říci, že v ideálním případě se odborná příprava politiky městské části  primárně  tvoří  

v komisích a výborech.  

Z výše uvedeného důvodu považuji za dlouhodobě  neudržitelný stav, kdy  zápisy z jednání obsahují 

pouze  přijatá  usnesení, mnohdy nesrozumitelně formulovaná,  ve kterých  navíc není uvedeno 

jmenovitě, kdo a jak v konkrétním bodě hlasoval.  K takto formulovaným zápisům se v postatě nelze 

smysluplně vracet, protože postrádají   kontext jednání a nelze z nich usuzovat na preference  

politických klubů v dané věci.  Pro občana, který se neúčastní jednání komise, nebo výboru jsou tyto 

zápisy téměř bezcenné.      

Žádám Vás proto jako předsedu Výboru pro otevřenou radnici, abyste v souladu se svou kompetencí,, 

přispěl k zajištění  skutečné otevřenosti radnice a  nechal v rámci Vašeho výboru projednat  směrnici  

závaznou pro všechna  jednání výborů a komisí, která bude obsahovat,  mimo jiné, následující  

pravidla pro průběh a záznamy z jednání : 

a)   zápis bude obsahovat záznam z diskuse se jmény  diskutujících 

b)  pokud se na tom členové  výboru nebo komise shodnou, bude  jednání  nahráváno a  záznam 

bude k dispozici zastupitelům i občanům. 

c) hlasování budou zaznamenána jmenovitě 

d) kompletní zápisy, včetně  záznamu z průběhu diskuse  a jmenovitých hlasování  budou zveřejněny 

na stránkách MČ Praha 5. 

 

S pozdravem, 

Ing. Josef Cuhra 

Předseda klubu KDU a nezávislí 

 

     


